
 
 
 

 

Zápisnica č. 2/2021 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 31.3.2021 

 

Prítomní: 

Starosta obce:       Vladimír Guoth 

Poslanci:                Alžbeta Baďová, Patrícia Huntošová, Emil Kohár, Ing. Milan Krakovský,  

                              Mgr. Tomáš Kubačka 

Kontrolórka obce:  PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka:       Ivana Cibuľová 

Hostia:                   p. Stopiak, p. Čumakov,  p. R.Libnar. p. P. Budiak, p. I. Brveník,  

                              p. F. Brveník, p. M. Dludík. p. P. Janiga, p. Ľ. Šimček, P. E. Pálenčík 

 

 

Návrh programu:  
 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3.  Kontrola plnenia uznesení  

4.  Správa z vykonanej kontroly hlavnej kontrolórky obce  

5.  Úprava rozpočtu obce 2021 

6.  Prezentácia investičného zámeru pána Nodari Giorgadzeho 

7.  Rôzne - informácia o ponukách na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci      

                    - výber kandidáta na funkciu prísediaceho pre Okresný súd Ružomberok na funkčné                                                  

                     obdobie 2022- 2025          

8.  Informácia o prebiehajúcich akciách v obci – realizácia stavby Hasičská zbrojnica 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s navrhnutým programom. 

Prebehlo hlasovanie za program 

Za 5 poslanci: A. Baďová. P. Humtošová. E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 



 
 
 
Nik sa nezdržal. Nik nebol proti. 

 

K bodu 2/ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Starosta určil zapisovateľku Ivanu Cibuľovú a overovateľov zápisnice: Alžbetu Baďovú a 

Emila Kohára.  

Poslanci vzali na vedomie zapisovateľku a overovateľov zápisnice. 

Za 5 poslanci: A. Baďová. P. Humtošová. E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti. 

 

K bodu 3/ 

Kontrola plnenia uznesení 

Kontrola uznesení- uznesením č. 12/2021 zo dňa 17.2.2021 bolo starostovi doporučené 

vypracovať ponuky na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci. 

Starosta bude informovať o ponukách v bode programu č. 7. 

 

K bodu 4/ 

Správa z vykonanej kontroly hlavnej kontrolórky obce 

Kontrolórka obce vypracovala správu z vykonanej kontroly vnútorných predpisov Obce 

Ivachnová. Vzhľadom na neaktuálnosť väčšiny vnútorných predpisov odporučila postupne 

prijať ( cez OZ) alebo vydávať ( starostom obce ) potrebné základné vnútorné dokumenty 

a predpisy obce. Neodporučila k žiadnemu vnútornému predpisu prijímať dodatky či zmeny, 

ale vydávať nové. K povinne zverejňovaným dokumentom  je potrebné dopracovať a schváliť 

a zverejniť Zásady nakladania s finančnými prostriedkami Obce Ivachnová, Smernicu 

o slobodnom prístupe k informáciám, Smernicu o verejnom obstarávaní, Smernicu o postupe 

finančnej kontroly v pôsobnosti obce Ivachnová, Zásady vybavovania sťažností, Zásady pre 

tvorbu a čerpanie sociálneho fondu a ďalšie vnútorné predpisy obce. Kontrolórka obce ponúkla 

poskytnutie vzorov dokumentov a metodickú pomoc pri ich spracovaní. Plnenie odporúčaní 

bude predmetom ďalších kontrol. 

 

Poslanci vzali na vedomie Správu z vykonanej kontroly hlavnej kontrolórky obce  

Za 5 poslanci: A. Baďová. P. Humtošová. E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti. 



 
 
 
 

 K bodu 5/ 

Úprava rozpočtu obce 2021 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 starostu obec k 28.2.2021 bolo poslancom zaslané. Išlo 

o navýšenie rozpočtových prostriedkov v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona č. 583/2004 

Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p.  v sume 24 219,61 €. 

         

Poslanci vzali na vedomie úpravu rozpočtu  

Za 5 poslanci: A. Baďová. P. Humtošová. E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti. 

 

Starosta prítomných oboznámil so zámerom zrealizovať obnovu drevín v záhrade MŠ, na 

oddychovej zóne pri Váhu a na nábreží pri hasičskej zbrojnici .Obec Ivachnová má 

vypracovaný Dokument starostlivosti o dreviny v katastrálnom území obce Ivachnová (Plán 

obnovy drevín) a finančné prostriedky určené na tento účel - fond drevín. Starosta požiadal p. 

M. Vargu vypracovať cenové ponuky osobitne na jednotlivé zóny. Poslancom na zastupiteľstve 

predložil cenové ponuky od p. M. Vargu. Požadovaná výška čerpania finančných prostriedkov 

z fondu drevín by bola do 10 000 €. 

Mgr. T. Kubačka – poukázal, že predmetná cenová ponuka nebola poslancom poslaná pred 

zasadnutím OZ a o danom zámere sa poslanci dozvedeli  až na zasadnutí OZ. Tiež sa pýtal, 

či obec oslovila aj iné firny ohľadom cenovej ponuky na obnovu drevín. Informoval  sa či bude 

zazmluvnená starostlivosť o danú výsadbu a či by sa finančné prostriedky z fondu drevín mohli 

použiť na úpravu areálu ihriska. 

Starosta – realizáciu obnovy drevín sme zabudli dať do programu zasadnutie OZ. Dokument 

starostlivosti o dreviny v katastrálnom území obce Ivachnová zahŕňa aj predmetné lokality. 

S cenovou ponukou sme neoslovili iné firmy. 

P. Huntošová – navrhla aby sa určilo, čo by sa tento rok malo spraviť na ihrisku. Povedala aby 

sa poslanci dohodli na zrealizovaní výsadby v areáli materskej školy. Navrhuje, aby sa 

zorganizovalo stretnutie s p. Vargom, kde by poslanci prezentovali aj svoje pripomienky 

k danej ponuke. 

Ing. M. Krakovský – navrhuje, aby bol Plán obnovy drevín zverejnený na stránke obce 

Starosta-  dal schváliť čerpanie z fondu drevín na obnovu v záhrade MŠ a rozpočtové 

opatrenie č. 3/2021 starostu obce k 31.3.2021, ktorým sa v súlade s § 14 ods. 2 písm. c,d 

zákona 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. realizuje navýšenie 

rozpočtových prostriedkov v sume 2 000 €. 

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci: A. Baďová. P. Humtošová. E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti. 

 



 
 
 
 

K bodu 6/  

Prezentácia investičného zámeru pána Nodari Giorgadzeho 

Pán Stopiak prezentoval zámer pána Nodari Giorgadzeho postaviť dva bytové domy v naše 
obci. 

Plánovaných by bolo 35  až 40 bytov. Jeden z bytových domov by mal podzemné garáže 
a vedľa druhého by bolo 40 parkovacích miest. Výška bytových domov by bola 14 m. V areály 
bytových domov by bolo detské ihrisko aj altánok, upravený breh pri Váhu. 

Mgr. T. Kubačka – opýtal sa či tam budú aj nejaké obchodné prevádzky 

p. Stopiak – nie sú plánované, ale sme otvorení voči požiadavkám a pripomienkam  

P. Huntošová- informovala sa, kedy chce investor začať s realizáciu stavby 

p. Stopiak- chceli by začať už tento rok 

Ing. M. Krakovský- poukázal, či bude postačovať vodovodná sieť obce  

p. Stopiak-  sú technológie s ktorými sa vedia popasovať 

P. Huntošová- spýtala sa či má investor aj ďalšiu víziu v obci 

p. Stopiak- povedal, že vychádzali s pozemkov, ktoré vlastnia , zatiaľ začínajú s týmto 
projektom.  

Ing. M. Krakovský-  poukázal, že v blízkosti sú nízke rodinné domy a bytovky im narušia 
súkromie 

p. Stopiak- povedal, že to prináša dnešná doba 

P. Huntošová – poukázala ako obec Bešeňová napredovala po investícii p. Giorgadzeho  

E. Kohár- investičný zámer p. Giorgadzeho vidí ako rozvoj modernej obce 

Starosta-  bude podporovať rozvoj obce. Všetko sa odvíja od rozvoja obe, je tam možnosť 
väčších podielových daní, daní z nehnuteľností, lepšie využitie kapacity materskej školy...  

Ing. M. Krakovský- zdôraznil, že treba urobiť  Územný plán obce Ivachnová, podľa ktorého sa 
bude postupovať. 

Starosta- obec Ivachnová má platný územný plán z roku 1988 z obcou Liptovská Teplá, ale 
nedajú sa k nemu robiť doplnky. Obec do 2000 obyvateľov nie povinná mať územný plán. 

Ing. M. Krakovský-  územný plán z roku 1988 nerieši predmetné lokality a poukázal na potrebu 
dať spracovať nový územný plán obce 

p. Libnar- upozornil, že v lokalite, kde investor chce budovať podzemné garáže je vysoká 
spodná voda. Poukázal, že výstavbou bytových domov sa zásadným spôsobom znení 
charakter obce a zhustí sa premávka 

p. Stopiak- investor by bol nápomocný pri oprave cesty 

 

Poslanci vzali na vedomie prezentáciu investičného zámeru pána Nodari Giorgadzeho 

Za 5 poslanci: A. Baďová. P. Humtošová. E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti. 

 

 



 
 
 
K bodu 7/  

informácia o ponukách na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci      

Obec Ivachnová mala dve ponuky na modernizáciu verejného osvetlenia a to od firmy 

Slovenská energetika, a.s. Žilina a od firny GREP Slovakia spol. s r.o., Levice. Predmetné 

ponuky boli poslané poslancom pred zasadnutím OZ. 

Starosta- vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k ponukám na modernizáciu verejného osvetlenia 

v obci 

Poslancov oslovila ponuka od firmy GREP Slovakia, a.s. Levice 

E. Kohár – opýtal sa , či firma preberie údržbu aj o staré letky 

Starosta- to nie, firma by prebrala údržbu tých svietidiel, ktoré bude ona meniť 

Starosta- vyzval poslancov, aby sa vyjadrili, či by sa išlo do akcie modernizácie verejného 

osvetlenia v obci 

Prebehlo hlasovanie o schválení akcie modernizácie verejného osvetlenia v obci 

Za 5 poslanci: A. Baďová. P. Humtošová. E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti. 

 

Výber kandidáta na funkciu prísediaceho pre Okresný súd Ružomberok na funkčné                                                  

obdobie 2022- 2025          

Starosta- predniesol požiadavku Okresného súdu o výber 1 kandidáta na funkciu prísediaceho 

pre OS Ružomberok a jeho následnú voľbu obecným zastupiteľstvom na funkčné obdobie 

2022-2025. Starosta nenavrhol žiadneho kandidáta na funkciu prísediaceho pre OS 

Ružomberok. 

Poslanci vzali na vedomie výber kandidáta na funkciu prísediaceho pre Okresný súd Ružomberok na 
funkčné obdobie 2022- 2025                                         

Za 5 poslanci: A. Baďová. P. Humtošová. E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti. 

 

 

K bodu 8/ 

Informácia o prebiehajúcich akciách v obci – realizácia stavby Hasičská zbrojnica 

Starosta- informoval, že na budove HZ bola spravená väzba, po Veľkej noci sa bude zakrývať 

a budú osadené okná.  



 
 
 
K bodu 9/ 

Diskusia 

P. Huntošová – navrhla aby sa poslanci a starosta pozreli na ihrisko dňa 9.4.2021 o 17:00 

hodine. 

Poslanci aj starosta súhlasili so stretnutím. 

p. Libnar- obrátil sa na  poslancov, aby oslovili občanov, aby sa vyjadrili k investičnému 

zámeru p. N. Giorgadzeho formou referenda. 

Starosta- informoval, že najskôr sa musí urobiť petícia o miestnom referende. 

p. Janiga- sťažoval sa, že obec nezrealizovala stretnutie občanov s p. Annou Grimm 

ohľadom zaasfaltovania cesty 

Starosta- stretol sa s p. Annou Grimm na obecnom úrade a predniesol požiadavku občanov 

o zaasfaltovanie cesty. P. Anna Grimm povedala, že sa k požiadavke vyjadrí. Po jej vyjadrení 

starosta dohodne stretnutie s ňou a občanmi. 

p. Libnar- spýtal sa na stavebné povolenie na vybudovanie cesty. 

Starosta- na realizáciu cesty nebolo vydané stavebné povolenie 

p. Libnar- obec má páky aby mohla pokutovať developera za nevybudovanie valu. 

p. Šimček- povedal, že komunikoval s p. Grimm  a ona príde kedykoľvek na stretnutie s 

občanmi 

P. Huntošová- treba požiadať p. Grimm o stretnutie 

Starosta-osloví p. Grimm a dohodne termín stretnutie 

p. Budiak- povedal, že je nehorázne, aby obec zatiahla ,, keš“ za p. Grimm. Poukázal, že 

predmetná komunikácia nie je bezpečná. Vyjadril sa aj k investičnému zámeru p. Giorgadzeho 

a je za vyhlásenie referenda, keďže občania sa nemôžu vyjadriť k územnému konaniu. 

Ing. M. Krakovský- zdôraznil dôležitosť územného plánu obce, aby boli určené záväzné 

pravidlá  

p. Libnar -opýtal sa či investičná výstavba p. Giorgadzeho je v súlade s územným plánom 

Starosta – starý územný plán danú lokalitu nerieši. Nový územný plán sa dá urobiť po 

odsúhlasení OZ, k návrhu územného plánu sa vyjadrujú aj občania. 

p. Pažítka – opýtal sa ako sa ako pokračuje s kanalizáciou a s chodníkom pri ceste č. 18 

Starosta - obec nemá finančné prostriedky na dobudovanie kanalizácie ak bude vyhlásená 

výzva, tak sa zapojíme. Pozemky pod chodník sú zatiaľ nevysporiadané. 



 
 
 
p. Pažítka – poznamenal, že treba využiť čas keď sa buduje diaľnica. NDS by chodník urobila, 

len musia byť vysporiadané pozemky. 

Ing. M. Krakovský-  pripomenul, že mal snahu riešiť samostatný územný plán obce Ivachnová 

už v predchádzajúcom volebnom období, ale starosta argumentoval vysokou cenou 

územného plánu 

P. Huntošová- povedala, že je to na poslancoch a musia sa spolu dohodnúť 

K bodu 10 

Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

                                                                                                          Vladimír Guoth 

                                                                                                           starosta obce 

Zapísala : Ivana Cibuľová 

 

Overovatelia:  Alžbeta Baďová 

                       Emil Kohár 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


